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Protokół Nr 3/2023 

z posiedzenia Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej  

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 28 marca 2023r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Marek Sijer - Przewodniczący Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

Ad. pkt. 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Marek Sijer – Przewodniczący Komisji – otworzył zdalne posiedzenie Komisji i powitał 

wszystkich obecnych. 

 Przewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie 

są transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

 Przewodniczący poinformował, iż w związku z wprowadzonym stanem 

zagrożenia epidemiologicznego obrady komisji prowadzone są zdalnie z 

wykorzystaniem narzędzi informatycznych. 

 Przewodniczący sprawdził, czy wszyscy radni widzą i słyszą obrady. Następnie 

odczytał listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność. 

W dalszej kolejności Przewodniczący przeszedł do przegłosowania posiedzenia Komisji 

w trybie zdalnym.   

 

Komisja głosami: za - 4, przeciw - 0, wstrz. - 0 zaakceptowała zdalny tryb 

posiedzenia  Komisji w dniu: 28 marca 2023r.  

Ad. pkt. 2.  

 Przedłożenie porządku posiedzenia.  

Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku 

posiedzenia /załącznik nr 1 do protokołu/.  

Brak głosów. 
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Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca lutego br. 

4. Programy związane z zapobieganiem bezrobociu – bezrobocie w Gminie 

Opoczno w roku 2022.  

5. Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 

rok 2022. 

6. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi za 2022r.  

7. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu kultury fizycznej i sportu.  

8. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

9. Zapytania i wolne wnioski.  

10. Zamknięcie posiedzenia.  

Komisja  przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 

Ad. pkt. 3. 

 Przyjęcie protokołu z miesiąca lutego 2023r.  

 Przewodniczący Komisji poinformował, że protokół Komisji do Spraw Rodziny, 

Młodzieży i Kultury Fizycznej Rady Miejskiej w Opocznie Nr 2/2023 z dnia 21 lutego 

2023r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym 

Statutem Gminy jak również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

Przewodniczący zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 2/2023 z dnia 21 

lutego 2023r. 

 Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 21 lutego 2023r. 

 

 Komisja głosami: za – 4, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół  z posiedzenia              

Nr 2/2023  z dnia 21 lutego 2023r. 

Ad. pkt. 4. 

Programy związane z zapobieganiem bezrobociu – bezrobocie w Gminie 

Opoczno w roku 2022.  

Małgorzata Pantak – Z–ca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Opocznie – 
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przedstawiła prezentację multimedialną dotyczącą bezrobocia w Gminie Opoczno  w 

2022r. i programów związanych z zapobieganiem bezrobociu.  

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radny Jerzy Pręcikowski, Z-ca Dyrektora Powiatowego Urzędu 

Pracy Małgorzata Pantak.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 5. 

Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii      

za rok 2022. 

Elżbieta Matyśkiewicz – Z – ca Dyrektora Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – 

przedstawiła sprawozdanie /załącznik nr 3 do protokołu/.   

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

Ad.pkt.6. 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi za 2022r.  

Elżbieta Matyśkiewicz – Z – ca Dyrektora Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – 

przedstawiła sprawozdanie /załącznik nr 3 do protokołu/.   

W dyskusji głos zabrali: radny Jerzy Pręcikowski, Z-ca Dyrektora Wydz. Zdrowia             

i Spraw Społecznych Elżbieta Matyśkiewicz.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

Ad.pkt.7. 

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu kultury fizycznej i sportu za 2022r.  

Katarzyna Niewadzi – Dyrektor Wydz. Sportu i Rekreacji – przedstawiła sprawozdanie, 

które stanowi załącznik do protokołu z sesji Nr LVII/2023 z dnia 4 kwietnia 2023r.  

W dyskusji głos zabrali: radny Mieczysław Wojciechowski, Dyrektor Wydz. Sportu i 

Rekreacji Katarzyna Niewadzi, radny Marek Sijer, radny Zbigniew Sobczyk.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

Ad.pkt.8. 
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Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

A) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2023 – 2040, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 4 do 

protokołu/.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 2, przeciw – 0, wstrz. – 2 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

b) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2023,  

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 5 do 

protokołu/.  

W dyskusji głos zabrali: radny Marek Sijer, radny Mieczysław Wojciechowski, 

Skarbnik Gminy Magdalena Ślęzak.  

Komisja głosami: za – 1, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

c) uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Opoczno, 

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta – przedstawiła projekt 

uchwały /załącznik nr 6 do protokołu/.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

d) zmieniająca uchwałę nr LVI/651/2023 Rady Miejskiej w Opocznie z dnia 30 

stycznia 2023 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszarów sołectw: Libiszów, Libiszów – 

Kolonia, Międzybórz, Sobawiny, 

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta – przedstawiła projekt 

uchwały /załącznik nr 7 do protokołu/.  

W dyskusji głos zabrali: radny Mieczysław Wojciechowski, Dyrektor Wydz. Rozwoju 

Miasta Justyna Małachowska.  

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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e) wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny przez Gminę Opoczno 

nieruchomości położonej w Janowie Karwickim,  

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – 

przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 8 do protokołu/.  

W dyskusji głos zabrali: radny Jerzy Pręcikowski, Dyrektor Wydz. Gospodarki 

Nieruchomościami Marzanna Wojciechowska, radny Mieczysław Wojciechowski.   

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

f) wyrażenie  zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w obr. 10 m. 

Opoczna,  

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – 

przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 9 do protokołu/.  

W dyskusji głos zabrali: radny Jerzy Pręcikowski, Dyrektor Wydz. Gospodarki 

Nieruchomościami Marzanna Wojciechowska.  

Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

g) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej numerem działki 523/3 

położonej w m. Opoczno obr. 23, stanowiącej własność Gminy Opoczno,   

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – 

przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 10 do protokołu/.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

h) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej numerem działki 595/5 

położonej w m. Opoczno obr. 23 stanowiącej własność Gminy Opoczno, 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – 

przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 11 do protokołu/.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

i) przyjęcia Regulaminu korzystania ze Skateparku przy ul. Generała Kazimierza 

Bończy – Załęskiego w Opocznie,  
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Sylwia Olędzka – Dyrektor Wydz. Funduszy Europejskich – przedstawiła projekt 

uchwały /załącznik nr 12 do protokołu/.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

j) ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości 

opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 

wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w 

którym kończą 6 lat, w publicznych przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w 

publicznych szkołach podstawowych oraz publicznych innych formach 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Opoczno,  

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 

13 do protokołu/.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

k) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Opoczno na rok 2023”, 

Beata Wiktorowicz – Dyrektor Wydz. Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – 

przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 14 do protokołu/.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

l) rozpatrzenia skargi Pani A. S.–B.  na Dyrektora Przedszkola Nr 8 w Opocznie,  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości.  

m) rozpatrzenia petycji mieszkańców miejscowości Sobawiny w sprawie opłaty 

adiacenckiej.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  
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Informacja z Wydz. Prawnego dotycząca opłat adiacenckich nakładanych w związku ze 

wzrostem wartości nieruchomości spowodowanym budową urządzeń infrastruktury 

technicznej w Gminie Opoczno stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Informacja z Wydz. Gospodarki Nieruchomościami dotycząca opłat adiacenckich w 

związku ze wzrostem wartości nieruchomości spowodowanym budową kanalizacji 

sanitarnej w Sobawinach i Woli Załężnej stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości.  

B) Roczne sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz 

potrzeby związane z realizacją zadań. 

Sprawozdanie z Miejsko – Gminnego Ośrodka Opieki Społecznej w Opocznie stanowi 

załącznik nr 19 do protokołu.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 9.  

Zapytania i wolne wnioski.  

Komisja została poinformowana o wprowadzeniu na najbliższej sesji trzech 

projektów uchwał w sprawach:  

 

a) udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kraszkowie, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały. Wyjaśnił, iż OSP 

Kraszków występując o dofinansowanie, uzyskała z Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Łodzi dotację w wysokości 25 tys. zł na zakup motopompy.  

Koszt motopompy to kwota 46,500 zł. W tej sytuacji zasadnym jest podjęcie uchwały o 

udzieleniu dotacji celowej w kwocie 21 500,00 zł. Środki na ten cel zostały 

zabezpieczone w budżecie gminy.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

b) udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kruszewcu, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały. Poinformował, iż jest 

to sytuacja podobna do poprzedniej uchwały. Z taką różnicą, że OSP Kruszewiec 

otrzymało dotację w ramach programu grantowego „ORLEN dla strażaków” w 

wysokości: 15 tys. zł. Koszt motopompy to: 45 350 zł. Są to pompy tożsame, lecz nie 

udało się ich zakupić od jednego wykonawcy w tej samej cenie, dlatego jest między 

nimi niewielka różnica w cenie. W tym projekcie uchwały zaproponowano wyższą 

dotację w kwocie: 28 500,00 zł.  
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Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

c)  przyjęcia stanowiska sprzeciwiającego się dyskredytowaniu Papieża Św. Jana 

Pawła II. 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały. Poinformował, iż 

wpłynął wniosek formalny Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości o wprowadzenie 

do porządku obrad LVII sesji RM tego projektu.  

Projekt uchwały wraz z wnioskiem stanowi załącznik nr 22 do protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Ponadto: 

Radny Jerzy Pręcikowski – prosi o informację, w jaki sposób pozyskiwana jest żywność 

znajdująca się w magazynach żywności i kto ją finansuje.  

Radny Zbigniew Sobczyk – ze względu na zły stan ulicy Starzyńskiego, prosi o jej naprawę  i 

zasypanie powstałych ubytków. Na czas budowy ronda, będzie tam wzmożony ruch pojazdów.   

Radny Marek Sijer – prosi o oświetlenie na drodze wewnętrznej Opoczno – Różanna.  

W dyskusji głos zabrali: radny Marek Sijer, Dyrektor Wydz. Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej Beata Wiktorowicz, radny Zbigniew Sobczyk, Sekretarz 

Miasta Janusz Klimek.  

Ad. pkt. 10. 

 Zamknięcie posiedzenia. 

Godzina rozpoczęcia komisji 13.00, godzina zakończenia komisji 16.10. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy 

Opoczno.  Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl. 

 

               Przewodniczący Komisji  

                                                                                           Marek Sijer 

Protokołowała: 

K. Zaroda - Olkowska 

Pomoc administracyjna w Biurze Rady Miejskiej 

http://www.opoczno.esesja.pl/

